
Program posiedzenia 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokółu. z ostatniej sesji. 

3. Przedstawienie informacji z pracy Urzędu przez Pana Wójta. 

4. Pytani., i interpelacje. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2004 r. 

6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałą Rady Gminy w sprawie zwolnień w 
podatku od nieruchomości. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie gminnego programu ochrony środowiska. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania projektu uchwały Rady Powiatu 
Ząbkowickiego w sprawie przekształcenia Powiatowego Samodzielnego Zakładu 
Opiek; Zdrowotnej w Ząbkowicach Śląskich. 

9. Podjecie uchwały w sprawie zamiany pożyczki krótkoterminowej na 
długoterminową.  

10. Odpowiedzi na pytania i interpelacje. 

11. Wolne wnioski i zapytania radnych i mieszkańców gminy. 

12. Odpowiedzi na wolne wnioski i zapytania. 

13. Zakończenie sesji. 



Protokół nr XXIII/04  

z XXIII sesji Rady Gminy Ciepłowody odbytej w dniu 29.12.2004 r. w sali nr 12 przy Pl. 
Mickiewicza 2 w Cieplowodach. 

Przewodniczący Rady otworzył XXIII sesję Rady Gminy Ciepłowody, powitał zebranych, na 
podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. Na ustawową ilość    15 radnych, 
w sesji uczestniczyło 14 radnych. 
Do przesłanego wcześniej programu, uwag nie wniesiono, 
Ad. 2 
Do protokołu z ostatniej sesji uwag nie wniesiono, protokół został przyjęty jednogłośnie. 
Ad. 3 Sprawozdanie z pracy Urzędu przedstawiła P. Sekretarz 
 podjęto od ostatniej sesji 6 zarządzeń Wójta Gminy Ciepłowody, w/g rejestru 

zarządzeń prowadzonym w sekretariacie, które zostały przedstawione . 
 złożenie wniosku   do Urzędu Marszałkowskiego o dofinansowanie inwestycji w 

Kobylej Głowie i Baldwinowicach. 
 Dalszy ciąg prac nad planem miejscowym, który wiąże się ze sporządzeniem aneksu 

do studium uwarunkowań żeby to było w korelacji z planem zagospodarowania 
przestrzennego. 

 Ad. 4 brak realizacji 
Ad. 5P. Skarbnik - przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie,( projekt 
uchwały stanowi załącznik do protokołu) 
Radny Gluza- zapytał w kwestii przełożenia kwot z rady sołeckiej jako środki 
niewykorzystane i przeniesienie ich na rok następny, co po skumulowaniu da określoną pulę i 
wykonanie zadania. 
P. Skarbnik - poinformowała, że to zadanie wejdzie w przyszłym roku, środki te wejdą w 
rezerwę 
Radny Sulima- ile środków i jaką sumą zamknie się remont sali nr 12. 
P. Skarbnik ogółem 16 tyś. zł. 
Radny Sulima- poprosił o odnotowanie w protokole, że był przeciwny inwestycji sali nr 12 bo 
uważa, że pieniądze te mogły by być wykorzystane inaczej 
Przew. Rady - nic nie stoi na przeszkodzie aby w przyszłym roku sprawdzić jaką kwotę 
wydatkowano zgodnie z rachunkami 

Uwag nie zgłoszono. 
Uchwała nr 119/XXIII/2004 w sprawie zmian w budżecie została przyjęta przy 13 
głosach za, l głosie wstrzymującym. 
Ad. 6 
P. Skarbnik- przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę Rady Gminy w sprawie 
zwolnień w podatku od nieruchomości. Jest to uchwała znowelizowana w związku z ustawa o 
pomocy publicznej. Pomocą publiczną są wszelkie pomoce z budżetu państwa i z budżetu 
gminy. 
Przew. Rady - poinformował, że zarówno projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie na 
2004 r. jak i projekt uchwały zmieniającej uchwałę Rady Gminy w sprawie zwolnień w 
podatku od nieruchomości zostały pozytywnie zaopiniowanie przez komisje Rady. 
Uwag nie wniesiono 
Uchwała nr 120/XXIII/2004 zmieniająca uchwałę Rady Gminy w sprawie zwolnień w 
podatku od nieruchomości została podjęta jednomyślnie. 
Ad. 7 
P. Olejnik- przedstawił projekt uchwały w sprawie gminnego programu środowiska. 



Opracowanie Programu ochrony środowiska i Planu gospodarki odpadami nakłada na nas 
ustawa o ochronie środowiska i ustawa o odpadach. Program i plan został pozytywnie 
zaopiniowany przez Zarząd powiatu i zarząd Województwa. Dokument ten jest zbiorem 
wszystkich zadań gminy celem poprawy środowiska w naszej gminie. 
Przew. Rady- przedstawił stanowisko wspólnego posiedzenia komisji, informując, że komisje 
pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie gminnego programu środowiska. 
Uwag nie zgłoszono. 
Uchwała nr 121/XXIII/2004 w sprawie gminnego programu środowiska została podjęta 

jednomyślnie. 
Ad. 8 
P. Sekretarz- poinformowała, o wniesionej przez P. Wójta autopoprawce projektu uchwały w 
sprawie zaopiniowania projektu uchwały Rady Powiatu Ząbkowickiego w sprawie 
przekształcenia Powiatowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w 
Ząbkowicach Śląskich polegającej na tym, że w §   l   dopisuje się pod warunkiem skreślenia 
§ 3 a wiec jakby bez wskazania podmiotu, który będzie wykonywał te usługi z zakresu 
świadczeń zdrowotnych. Jest to likwidacja szpitali, pozostawienie tylko przychodni a 
powierzenie innym podmiotom wykonywanie świadczeń zdrowotnych z racji tak wysokiego 
zadłużenia. 
Przew. Rady- projekt uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, były 
wątpliwości co do treści uchwały podanej przez Zarząd Powiatu. Została zgłoszona jedna 
poprawka, która została zaopiniowana pozytywnie. 
Poprawka została zgłoszona przez radnego Gluzę i polegała na dodaniu w § l-Pozytywnie 
opiniuje się projekt uchwały Rady Powiatu Ząbkowickiego w sprawie przekształcenia 
Powiatowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Ząbkowicach 
Śląskich pod warunkiem skreślenia § 3, a § 3 brzmi -dalsze nieprzerwane udzielanie 
świadczeń zdrowotnych, zlikwidowanych jednostek organizacyjnych, określonych w § l ust. l 
bez ograniczenia ich dostępności, warunków i jakości ich udzielania, w dotychczasowym 
zakresie określonym kontraktem z narodowym Funduszem Zdrowia zapewni EuroMediCare z 
Przychodnią Instytut Medyczny Spółka z o.o. z siedzibą we Wrocławiu ul. Pilczycka 144-148 
Radny Gluza- gwoli wyjaśnienia, dodał, że zmiana dotyczyła konkluzji nad dyskusją, która 
się wywiązała aby nie zamykać sprawy jakiemukolwiek podmiotowi, który przejął sprawę 
obsługi, jesteśmy za likwidacją, wykreślenie §3, jednak przeciwności tej firmy nikt nie 
podnosił. Żeby otworzyć sprawę kontynuacji ustawy o zamówieniach publicznych, gdzieś 
otworzyć drogę formie demokratycznej jakby przekształcenia, taki to miało sens i intencję. 
Przew. Rady- stroną w tej sprawie jest Starostwo Powiatowe a nie Rada Gminy Ciepłowody 
Zapytał czy Pan Kowalski jest przedstawicielem Starostwa. 
P. Kowalski - odpowiedział, że nie , jest Prezesem spółki centrum Medi Plus, która jest 
zainteresowana przejęciem świadczeń medycznych po zlikwidowaniu PSPZOZ Ząbkowice 
Śląskie i w związku z tym chciałby w tym temacie zabrać głos. 
Przew. Rady - przypomniał radnym, że tak było praktykowane, że sesje nie są do dyskusji, 
radni zadecydują czy dopuścić Pana Kowalskiego do głosu, który nie jest bezpośrednio stroną 
w tej sprawie. Jego firma chce prowadzić usługi ale to kamyczek do Starostwa i Rada 
Powiatu podejmie decyzje kogo wybrać. My dostaliśmy konkretny projekt uchwały z którym 
powinniśmy się zapoznać i powiedzieć tak lub nie. 
Radny Sulima- nie rozumie, zapytał o czym sesja ma decydować w tej chwili 
Przew. rady- sesja ma zadecydować czy pozytywnie czy negatywnie opiniuje projekt 
Zarządu Powiatu, i ten projekt został przedstawiony, do którego wniesiono poprawkę 
wspólnego posiedzenia komisji przyjętą na posiedzeniu komisji. Nie mniej jednak to jest 
tylko komisja i poprawka ta powinna być przegłosowana na sesji. 



Radny Sulima- dlatego zapytał co się stanie jak na sesji nie zostanie przyjęta poprawka a 
projekt uchwały Rady Powiatu 

Przew. Rady- to jest tylko opinia, niepoważnym by było zmienianie uchwały Rady Powiatu, 

nic nie stoi na przeszkodzie aby ją podjąć. 
Radny Sulima- jeżeli nie uzyska większości głosów projekt z autopoprawką, to czy przejdzie 
projekt uchwały Rady Powiatu. 
Przew. Rady- najpierw przegłosujemy poprawkę a później projekt uchwały Rady Powiatu. 
P. Kowalski- zwrócił się ponownie z prośbą do wysokiej Rady o zabranie głosu, bo przyznaje, 
że po raz pierwszy się zdarza żeby będąc na posiedzeniu  Rady Miejskiej czy gminnej nie 
udzielono  by głosu osobie reprezentującej spółkę czy społeczeństwo. 
Przew. Rady - przypomniał, że na sesji to on udziela głosu radnym i gościom zaproszonym, 
z tego co wie , nie wie czy P. Wójt Go zapraszał ale o tym nic nie wie, mówił, że może być, 
zaproszenia dla Niego nie wysyłał, jest tutaj pkt w porządku obrad w którym dopuszczam są 
mieszkańcy gminy. Nie mniej jednak padło pytanie Pana odnośnie udzielenia głosu co 
poddaje pod głosowanie. 
Radny Sulima- zwrócił się do Pana Przewodniczącego, że nikt nie zabrania P. Kowalskiemu 
zabierania głosu, tylko czy to nie powinno być na samym początku zmiany w programie, bo 
jeżeli nie było zmiany w programie sesji, to przypuszcza, że ta sesja może być później 
nieprawomocna. 
Przew. Rady- nie musi być, uchwałę i tak podejmiemy. 
Radny Sulima- mnie tylko interesuje jak będzie następna sesja i coś nie będzie w programie, 
to było już dyskutowane, Pamięta pan, że nam nie pozwolono dyskutować bo nie było w 
programie i chciałby tu zachować jakieś prawidłowości, że albo wprowadzamy coś do 
programu sesji, głosujemy program i pracujemy na tym programie. Nie wie czy można 
wogóle teraz zrobić zmianę w programie sesji. Były pytania, były interpelacje i nie padło nic. 
Na początku mogła być zgłoszona zmiana do porządku obrad. 
Przew. Rady- w tym punkcie głos zabieraj ą radni, w każdej chwili program można zmienić , 
tak, że nie ma takiej potrzeby, w programie jest podjęcie uchwały w sprawie likwidacji. 
Radny Sulima- zapytał czy program można zmienić w każdej chwili. 
P. Sekretarz- nie ma ograniczeń, w każdej chwili można zmienić porządek obrad 
Przew. rady - poddał pod głosowanie wniosek aby dopuścić P. Kowalskiego do głosu w 
sprawie uchwały Rady Powiatu. 
Wniosek został odrzucony przy l głosie za, 9 głosami przeciw 3 głosami wstrzymującymi. 
Przew. Rady - poddał pod głosowanie poprawkę zgłoszoną przez radnego Gluzę dotycząca 
wykreślenia § 3 z projektu uchwały Rady Powiatu, odczytał zapis tego paragrafu. 
P. Sekretarz- P. Wójt zgłosił autopoprawkę, która dotarła do wszystkich w związku z tym 
prosi o przegłosowanie autopoprawki. Powstała w wyniku sugestii radnych i polega na 
dopisaniu w § l po Ząbkowicach Śl. „pod warunkiem skreślenia § 3. 
Przew. Rady- jeżeli nie przejdzie autopoprawką to co dalej. 
P. Sekretarz- jeżeli autopoprawką nie przejdzie to przechodzimy do pierwotnego brzmienia 
projektu uchwały. 
Radny Sulima- zgłosił wniosek formalny o przegłosowanie projektu uchwały jaki złożyła 
Rada Powiatu z 15.12. 04, to znaczy za odrzuceniem autopoprawki. 
Radny Gluza- autopoprawką jest najdalej idącym wnioskiem w związku z tym prosi o 
przegłosowanie, jeżeli upadnie to wrócimy do przegłosowania projektu uchwały z 15.12.2004 
r. 
Przew. Rady - poddał pod głosowanie projekt uchwały z wniesioną autopoprawką P. Wójta, 
która została odrzucona przy 6 głosach za, 8 głosach przeciw. 
Przew. Rady - poddał pod głosowanie projekt uchwały w brzmieniu pierwotnym z 15 
12.2004 r. stanowiący załącznik do protokołu. 



Uchwała nr 122/XXIII/2004 w sprawie zaopiniowania projektu uchwały Rady Powiatu 
Ząbkowickiego w sprawie przekształcenia Powiatowego Samodzielnego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej w Ząbkowicach Sl. została przyjęta przy 7 głosach za, 6 głosach przeciw, l 
głosie wstrzymującym. 
Ad. 9 
P. Skarbnik- zniesiono z dochodów kwotę 190 tyś. zł. W tej chwili mamy pożyczkę 
krótkoterminową w kwocie 590 tyś. zł. do spłaty do końca roku. Ponieważ środki z Sapardu 
będą w roku 2005 Rada Gminy zamienia pożyczkę krótkoterminową na długoterminową tj. do 
momentu otrzymania środków z Sapardu i spłacenie jej tymi środkami. Przew. Rady- ile nas 
to będzie kosztować finansowo P. Skarbnik- kwotę odsetek, które wynoszą 4% rocznie. Uwag 
brak 
Uchwała nr 123/XXIII/2004 w sprawie zamiany pożyczki krótkoterminowej na 
długoterminową została podjęta jednomyślnie. Ad. 10 brak realizacji Ad. 11 
W tym pkt porządku obrad jako pierwszy głos zabrał P. Krzysztof Kowalski, który dla 
wyjaśnienia tematu przypomniał, że Rada miała podjąć decyzje co do zaopiniowania 
uchwały, która nie jest wiążąca ale ma swój aspekt psychologiczny, że kiedy by się coś nie 
powiodło w głosowaniu 31.12.05 nad uchwałą Rady Powiatu zawsze to będzie argument, że 
ta gmina, ta gmina wyraziła pozytywną opinię do uchwały Rady Powiatu. Sądzi, że jego 
wystąpienie tu już nic nie da ani niczego nie wyjaśni, natomiast 2 gminy największe 
Ząbkowice i Ziębice wydały negatywną opinię do projektu uchwały Rady Powiatu, bo 
poprostu ten projekt uchwały Rady Powiatu jest błędnie sformułowany, jest to pewna 
manipulacja polegająca na sprzedaży wiązanej, że wszyscy jesteśmy za przekształceniem ale 
nikt nie rozumie dlaczego uchwała Rady Powiatu wskazuje podmiot, który ma przejąć SPZOZ 
kiedy dopiero to nastąpi 31.12. 04 r. w Starostwie, więc jest to błędnie sformułowane i 
nieprawidłowo. Projekt powinien mówić o przekształceniu a nie powinien wskazywać 
podmiotu, który przejmie ten zlikwidowany SPZOZ. To nie powinno być zawarte w projekcie 
uchwały i ta uchwała powinna być negatywnie zaopiniowana albo tak jak tutaj w 
autopoprawce, bo to jest pewna manipulacja. Mówimy o przekształceniu SPZOZ, nikt na 
dzisiaj nie ma gwarancji co po tym zakładzie zostanie. To nie dotknie pracowników SPZOZ 
ale dotknie mieszkańców Powiatu, bo jak nie będzie szpitala, który nie będzie szpitalem 
pełnodobowym, zapewniającym podstawowe usługi medyczne to mieszkańcy gminy 
Ciepłowody będą musieli jeździć do Wrocławia albo do innych ośrodków medycznych aby 
dbać o swoje zdrowie. Mieszkańcy jak wiemy, nie są ludźmi bogatymi i nie wszystkich 
będzie stać aby tam pojechać i się leczyć. Tutaj idzie batalia o większe sprawy albo będzie 
albo nie, szpitala powiatowego. Jaki on jest to jest, opinie są różne ale najważniejsze jest to, 
że jest, bo jak go nie będzie to dotknie to wszystkich w Powiecie Ząbkowickim. To 
wystąpienie jest już po czasie, chciał wyjaśnić parę spraw, bo pracują, dyskutują cały czas od 
wielu miesięcy nt. szpitala. Przyznał, że jest mocno zdziwiony, bo uczestniczył w takich 
debatach w wielu gminach, z pewnego sentymentu, z powodu bliższych więzi postanowił 
przyjechać sam, jest zaskoczony, że po raz pierwszy radni nie dopuścili do głosu 
przedstawiciela społeczeństwa., kiedy sesja Rady, tak prawo stanowi są sesjami publicznymi i 
każdy kto przyjdzie na sesję , każdy jeden człowiek bez względu na status ma prawo zabrać 
głos i Rada nie powinna go tego pozbawiać. Miał by do powiedzenia bardzo dużo ale w tej 
chwili wystąpienie to jest bezprzedmiotowe chyba, że Rada zdecyduje inaczej, pewne rzeczy 
się dokonały, jest zdziwiony tym co się stało, każda osoba ma prawo zabrać głos, odmowa 
stanowi w pewnym sensie złamanie prawa. 



Przew. Rady- nie zgadza się do końca z wypowiedzią nt łamania prawa, jeżeli coś takiego 
miało miejsce to jest taka instytucja na Niepodległości, która przyjmuje wszelkie informacje w 
tej sprawie. 
Projekt uchwały Rady Powiatu jest zaopiniowany przez radcę prawnego co świadczy, że jest 
zgodny z prawem a po drugie jeżeli tak nie będzie to nadzór odrzuci tą uchwałę. Projekt 
przygotowany został przez Zarząd Powiatu za co odpowiada, my mamy jedynie go 
zaopiniować czy jest słuszny czy nie. Nie jest normalne to, jeżeli ktoś w czasie głosowania 
chce wpłynąć na tok myślenia, sesja jest sesją, dostęp społeczeństwo ma, na sesji pracują 
radni a jest w porządku obrad pkt. gdzie są dopuszczani mieszkańcy gminy. Przegłosowano 
możliwość dopuszczenia do głosu Pana Kowalskiego, wola Rady była taka a nie inna, więc 
uważa, że nikt tego nie uniemożliwił, były komisje i można było przekonać radnych. Radny 
Sulima- zwrócił się do P. Sekretarz bo P. Kowalski zarzucił, że ten projekt uchwały jest 
niezgodny. Pod tym projektem uchwały jest podpisany mecenas Wyląg, człowiek, który 
sprawuje kontrolę aby się u nas w gminie wszystko odbywało prawnie. Skoro my słyszymy 
zarzut, że głosujemy nad czymś co jest niezgodne z prawem to prosi o wyjaśnienie na piśmie 
czy ten projekt jest zgodny z prawem, bo tak wszyscy przyjęli a P. Kowalski zarzuca, że ta 
uchwała jest niezgodna z przepisami i w związku z tym, prosi o opinię na piśmie. P. Sekretarz- 
każdy ma prawo wyrazić swoje zdanie. 
Radny Sulima- ma prawo wystąpić o opinię. Nieraz kierowano się tym, że jeżeli jest podpis 
mecenasa to wszystko jest wiarygodne. 
Doszło do jeszcze jednego niuansu, kiedy głosowano nad komisją rew., to nie pozwolono nam  
do zmiany programu , wrócimy do protokołów, bo nie pozwolono im tego zrobić., bo P. 
Mecenas powiedział, że nie można bo nie ma tego w programie , radni nie wprowadzili do 
zmiany w programie. Dlatego to mówi żeby P. Kowalski wiedział dlaczego dzisiaj padają 
takie pytania. 
P. Sekretarz- ustosunkowała się do wypowiedzi radnego Sulimy, który rzuca coś bez 
uzasadnienia. Odnośnie Komisji rewizyjnej to P. mecenas powtarzał to kilka razy. W każdej 
chwili można zmienić porządek obrad, nie zrobiono tego i sprawa jest zamknięta. To co 
powiedział P. Kowalski to z całą odpowiedzialnością powtarza, że jedna uchwała jest ważna i 
druga jest zgodna z prawem. 
P. Kowalski- zwrócił się do Radnego Sulimy, że nie do końca się zrozumieli. Jeżeli 
przegramy ten cały proces, który prowadzi Zarząd Starostwa, to my będziemy tym 
zainteresowani aby ten cały proceder zaskarżyć do odpowiednich instytucji min. też odnośnie 
prawidłowości tego projektu uchwały. Narazie tego nie czynią bo nie jest im to potrzebne, 
natomiast jeśli przegrają to do tych instytucji się zwrócą. Czasami podpis radcy, prawnika o 
niczym nie świadczy, nie chce podważać kompetencji i nie to było celem. Jego zdaniem ta 
uchwała jest źle sformułowana . jeśli przegraj ą zwrócą się do odpowiednich organów o 
opinię, jaka ona będzie nie chciałby przesądzać, ale wydaje mu się z posiadanych informacji to 
będzie taka, że będzie ich satysfakcjonowała. Nie podważa autorytetu pana Wyląga bo nie jest 
to jego zadaniem ani celem, tylko powiedział jako obywatel swój ą opinię nt. tej uchwały. Jako 
obywatel ma prawo wypowiadania swoich opinii nie podważając i nie mając zamiaru 
podważania autorytetu a dowodem na to też jest, że nie każda gmina wydała pozytywną opinię 
nt. tego projektu uchwały. Gdyby został dopuszczony do głosu, byłby w stanie przekazać 
informacje nt. sytuacji służby zdrowia, jak to wygląda, jakie są perspektywy, nadzieje, 
zagrożenia 
Najbardziej zdziwiony uniemożliwieniem zabrania głosu tak jak P. Przew. powiedział radni 
pracują, ale pracuj ą w imieniu swoich wyborców a nie można tak powiedzieć a my nie 
możemy im przeszkadzać to wogóle żeby nas nie było to by im nikt nie przeszkadzał P. 
Szuwarowska- była na komisji i słyszała wypowiedzi, większość była za niewskazywaniem 
firmy. Dziwi się bo nie znają żadnej firmy, nikt nie przedstawił swoich planów co do ZOZu 



no i dlatego mieliście   Państwo nie głosować za wskazaniem firmy tylko za likwidacją 
szpitala. To wszystkich nas dotyczy, nie można powiedzieć, że Rada powiatu będzie 
decydować bo tak jak P. Kowalski powiedział leczyć gdzieś się musimy. Jeżeli szpital 
zostanie zlikwidowany, co prawda nie miał najlepszej opinii ale był i w razie nagłej potrzeby 
jest komu udzielić tej pomocy, później będziemy jeździć i szukać tej pomocy. Dziwi się 
radnym po dzisiejszym głosowaniu, że wskazali tą firmę o której nie wiadomo co ona sobą 
reprezentuje, która ma przejąć służbę zdrowia. 
Poruszyła sprawę zrobienia placu zabaw dla Przedszkola., które jest tu już 3 lata, obecny plac 
nie spełnia wymogów, pełno szkła co jest niebezpieczne dla dzieci, nieogrodzony, trudno 
dopilnować dzieci, może dojść do niebezpiecznych wypadków. 
Radny Sulima- jak o tym mówił to został posądzony o partykularne interesy, zamiast 16 tyś. 
zł na tą salę, można było zrobić to taniej i pogodzić interesy. 
Przew. Rady- nie słyszał na komisji czy sesji, kiedy była mowa na temat sali i można było 
zgłosić wniosek 
Radny Sulima- zgłaszał ale został odrzucony. 
Radny Bereźnicki- zapytał odnośnie możliwości nabycia pawilonu wraz z działką w 
Tomicach od GS. Zapytał jakie P. Wójt widzi możliwości sfinansowania tych działań. 
P. Olejnik- P. Wójt rozmawiał z Zarządem GS, który przystąpił do przeprowadzenia wyceny i 
są skłonni sprzedać , część P. Nowickiej, część nam. To odbędzie się w połowie stycznia. 
Radny Gluza- formalnie chce podkreślić kwestie głosowania nad uchwałą, Klub Samorządni 
był przeciwny podjęciu uchwały RG. 
Radny Kwik- przypomniał o sprzedaży byłego Przedszkola w Targowicy jako budynku nie 
nadającego się na świetlicę, z którego pieniądze miały iść na budowę świetlicy a teraz się 
mówi o kupowaniu innej świetlicy gdzie będziemy znów pieniądze wykładać. 
Przew. Rady - potwierdziła , że faktycznie miało tak być, jednak jak podkreślił, pieniędzy 
tych nie przetrwoniono, trzeba jeszcze poczekać, myśli, że wcześniej czy później ona też 
będzie zrobiona. 
Radna Markowska- zwróciła się z zapytaniem do Kierownika Ref. Rolnego P. Olejnika w 
sprawie wycinki drzew w Wilamowicach. 
P. Olejnik- zrobiono uzgodnienia telefoniczne z Elektrownią, wyrazili zgodę, zostaje kwestia 
ustawienia pracowników firmy z wysięgnikiem i pracowników elektrowni. 
Przew. Rady- Był przy rozmowie, będzie to zrobione w tym samym czasie kiedy będzie 
robiona wycinka drzew na cmentarzu. 

Przerwa 
Przew. Rady- zrobił krótkie podsumowanie roku. 
Rada Gminy podjęła 47 uchwał, odbyła 11 sesji Rady Gminy, 16 posiedzeń komisji 
wspólnych, l posiedzenie komisji Gosp. i Budżetu, 5 posiedzeń Komisji Oświaty i Zdrowia, 
11 posiedzeń Komisji Rewizyjnej. 
Na koniec złożył wszystkim życzenia noworoczne, w imieniu Urzędu Gminy uczyniła to P. 
Sekretarz, w imieniu Klubów radnych - Przewodniczący Klubów. W związku z 
wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął XXIII sesję Rady Gminy 
Ciepłowody. 

 

 

 


